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متن پرسش

سلام علیکم: شهادت عزتمندانه شهید بزرگوار محسن حججی آن هم بعد از افتضاح بعض نمایندگان

مجلس و اثر گذاری وسیع و نورانی این شهید بر کل جامعه نوید بخش آینده ای درخشان و نورانی تر

است دوست داریم نظر حضرتعالی درباره این شهید بزرگوار و اثرات شهادت این بزرگمردان زمانه

بدانیم. التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: عرایضی در جواب سؤال شمارهی 20106 در این مورد شد. تأکید بنده آن

است که امروز راهِ ما راهی است که حضرت روح االله «رضوانااللهتعالیعلیه» در مقابل ما گشود و

حججیها رهروانِ آن راه هستند و بدین لحاظ در مؤثرترین نحوهی زندگی قرار گرفتند و امید را به

جامعه برگرداندند زیرا انسان با درراهبودن هستیِ خود را معنا میبخشد و «امید» با درراهبودن به

جامعه برمیگردد و از این جهت عرض شد که شهید حججی یک شخص نیست، یک «راه» است

آنهم در زمانی که «راه» گم میشود و بدین لحاظ است که ملاحظه میکنید حضور فداکارانهی او برای

همهی اقشار جامعه معنا پیدا کرده است زیرا معنای خود را در «راه» یافتهاند و راهِ امروزین ما، شهید

حججی شده است به همان معنایی که اهلالبیت «علیهمالسلام» برای کلّ تاریخ، راه و سبیل میباشند

و شما در دعای ندبه با «همُ السبیل» متذکر این امر خواهید بود. موفق باشید


